

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelseprotokoll NNSF 230109

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte NNSF 230109.pdf

Storlek: 193183 byte

Hashvärde SHA256:

b2c29d480ec9d9565874a4a6c566baa349bfc5b38d5acea1505f2626947cccd9

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

Stig Arvid Asplund

Signerat med BankID 2024-02-24 15:39 Ref: 31f0ebc6-dab2-4a44-bda2-522ba39b8990

Carl Magnus Oskar Wikström

Signerat med BankID 2024-01-11 18:59 Ref: b3409672-be04-449e-9abf-6e126c1dae1b

Christina Boström

Signerat med BankID 2024-01-11 12:28 Ref: 00490cdc-5e92-4310-9097-8ff80563719f



Protokoll fört vid Norra Norrlands Styrkelyftförbunds styrelsemöte

Datum: 2024-01-09

Tid: 20:00-21:00

Plats: Teams

Närvarande:

Magnus Wikström

André Johansson

Rasmus Schurmann

Arvid Asplund

Christina Boström

Frånvarande:

Linda-Marie Steggo

Mikael Israelsson

§2301 Mötets öppnande

Ordförande Magnus förklarar mötet öppnat.

§2302 Val av mötessekreterare och protokolljusterare

Christina väljs till mötessekreterare och Arvid väljs till protokolljusterare.

§2303 Föredrag av dagordningen

Dagordningen godkänns.

§2304 Normalstadgar

Förslag från SSF om att ha gemensamma stadgar för alla distrikt. Magnus har jämfört dessa stadgar med våra och de verkar överensstämmande. Han skickar ut dem i teams för att samla in styrelsens åsikter och beslut om att godkänna förslaget tas i teams.

§2305 Föregående protokoll

- Fysiskt möte i samband med DM
- "Vad tycker de som inte säger något?" Fundering från SDF-konferens Västerbotten
- Tävlingsdokumentet på remiss

- Punkten skjuts upp till senare möte.
- Återkoppling efter Stor-DM
- Skicka ut nästa års kalender-motion
 - Kolla förra årets dokument. Eventuellt att dela serie 3, behöver det ändras i innehåll eller tekniskt?
 - Förslag att skicka ut detta samt andra dokument till distriktet kring serie 1.

§2306 Per capsulam

Inget nytt.

§2307 Ekonomi

- Ekonomisk lägesrapport
 - I nuläget 84000kr på kontot. Domarersättning och –resor betalade, 6851kr. Dessutom betalat utvecklingslägret i Luleå 34000kr, återbetalning (från återstartsstöd) till SSF 9000kr samt årsavgifter från SSF.
- Medaljkostnad, återkoppling från DM.
 - Totalt 3594kr, varav den största kostnaden beror på DM-plaketter (1200kr).

§2308 Domare

- Inget nytt. Vi tycks för tillfället ha nog med domare i distriktet.
- Fler förbundsdomare i distriktet:
 - Alexander Björk kommer förhoppningsvis att bli förbundsdomare under kommande SM.
 - Lucas Nordgren har avböjt förfrågan om att bli förbundsdomare.
- Antal domare per tävling - Micke tar fram förslag på hur många domare som behövs för en tävling

§2309 Tävlingar

- Serie 1 i Skellefteå med Skellefteå AK och Öjebyns AK.
- SM klassiskt styrkelyft i Luleå i Mars.
- Norrlandsmästerskapen i Borlänge April.
- Delad serie 3.
 - Ta upp detta på årsmötet.

§2310 Från SSF

- Nominera 2 nya till förbundsstyrelsen, meddela till valberedningen. Bra om någon från norra Sverige sitter med i styrelsen.
 - Thomas Wulffeld och Anna-Lena Bellqvist avböjer omval.
 - NNSF-styrelsen får i uppdrag att fundera på detta och återkomma i teams.

§2311 Övriga frågor

- Dopingfall: Struket resultat? När?
 - Nytt beslut: Laakso har fått avslag i riksidrottsnämnden för överklagan. Staff kvarstår 4+1 år. Resultat strukna. Ev rekord ska strykas. Magnus har fått hjälp av SSF styrelse med detta.
 - Vi behöver se över vem som tar över hans placering på tävlingen samt köpa nya medaljer till dem det gäller.
 - André kollar upp vilka som ska ha nya medaljer och beställer dessa.
- Diskutera anonym undersökning kring tystnadskultur inom styrkelyft.
 - Förskjuts till senare, under nästa verksamhetsår.
- Norrlands 2024 i April, Borlänge.
 - Arbetsgruppen (Linda-Marie och Linnea Springare) har kollat på förslag om att chartra buss och köra längs kusten för att plocka upp tävlande i distriktet. Skulle landa på 1700kr tur/retur för 20 pers eller 850kr för 40 pers. Man bedömde att kostnaderna var för högs i jfr med att samåka bil.
 - Arbetsgruppen får i uppgift att göra en undersökning på intresset via Norra Norrlands facebook-grupp. OM intresse finns ska de kolla upp prispförslag från andra aktörer för att se om det går att resa billigare. Ev förslag att starta bussen från annan ort för att få det hela billigare.
- Projekt: Verksamhet i hela Västerbotten/Norrbotten
 - Rasmus och ev Christina kollar upp möjligheter till detta i orter senare i veckan. De återkopplar i teams.
- Barrents summer games:
 - Deadline för att registrera om vi vill delta 1a februari -24. Deadline för lag, ledare etc 20e juni.
 - Domare från norra distrikten som vi ev kan skicka (internationella domare): Annette, Ola och L-G. Alternativt skicka domare från Svealand och flyga in dem till Finland.
 - Magnus kollar med Ola om han kan tänka sig att åka.
 - Kostnadsläge? Finns möjlighet att få bidrag från RF-sisu?
 - Ledare att följa med: Alexandre Björk intresserad. André pratar med honom samt kollar upp om vi ska/kan ha en eller 2 ledare med.
- Nästa verksamhetsår
 - Förslag på datum till årsmötet: 17 mars 2023.
 - Vi skickar ut inbjudan till årsmötet första helgen i februari i samband med serie 1.
- Stor-DM

- Ta upp och utvärdera på årsmötet.
- Domarersättning/antal domare per tävling/reseersättning:
 - Punkten diskuteras i och med utgifter från DM. Frågan bordläggs tills vidare.
 - Påminnelse till klubbarna i distrikten att domarna ska skicka in domarböckerna.
 - Rasmus skickar i facebook-grupp.
- Teams/messenger:
 - I fortsättningen planeras styrelsen hålla diskussioner i teams som "ärenden" och använda messenger-chatten till framförallt påminnelser.

§23012 Nästa möte

6 februari 2024 20:00

- Förslag om ett längre arbetsmöte under en helg innan årsmötet i början av mars. Återkoppling kring detta på teams.

§23013 Mötets avslutande

Magnus förklarar mötet avslutat